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Gdy będziecie mieli w rękach 
ten numer gazety – właśnie będą 
rozpoczynać się wakacje. Czas 
wyczekiwany nie tylko przez 
dzieci i młodzież, ale także przez 
dorosłych, którzy marzą o chwi-
li oddechu od codziennego po-
śpiechu. To moment, w którym 
rytm życia zwalnia, a  my na 
nowo uczymy się cieszyć dro-
biazgami: zapachem skoszonej 
trawy, dźwiękiem cykad, ciepłem 
słońca na skórze. Niezależnie od 
tego, czy planujemy urlop nad 
morzem, w górach, czy zosta-
jemy na miejscu — lato potra-
fi zaczarować.

Ale czy wakacje wyglądają 
tak samo w  dużym i  małym 
mieście? Z pozoru różnice są 
oczywiste: metropolie kuszą 
licznymi wydarzeniami, fe-
stiwalami, kulturalną ofertą 
i niekończącymi się atrakcja-
mi. Są gwarne, intensywne, 
dynamiczne. Małe miasta 
natomiast oferują coś zupeł-
nie innego – spokój, bliskość 
natury, znane twarze, które 
mijamy podczas spaceru, po-
czucie wspólnoty.

Bo wakacje to nie tylko 
miejsce – to stan ducha. To 
czas, kiedy pozwalamy sobie 
na więcej: lenistwa, marzeń, 
spontaniczności. Niezależnie 
od tego, gdzie je spędzicie, 
niech będą dokładnie takie, 
jakich potrzebujecie.

Wakacje spędzane w małych 
miastach mają swój niepowta-
rzalny urok. To właśnie tam ła-
twiej o prawdziwy odpoczynek 
– bez korków, zgiełku i tłumów. 
Można wsiąść na rower i w kil-
ka minut znaleźć się na łonie 
natury, spacerować pustymi 
uliczkami, pójść na lody do tej 
samej lodziarni, co w dzieciń-
stwie, albo spędzić popołudnie 
na rozmowie z sąsiadem, które-
go zna się od lat. W mniejszych 
miejscowościach czas płynie 
inaczej – wolniej, spokojniej, 
bardziej po ludzku. To ideal-
ne miejsce, by naprawdę się 
zatrzymać, wyciszyć i przypo-
mnieć sobie, że najcenniejsze 
rzeczy są często najprostsze.

Wojciech Andrearczyk
redaktor naczelny

nowinypolnocne.pl

Zawsze wierzyłem, że dobre 
słowo ma moc. Ale ostatnio – 
podczas serii szkoleń dzienni-
karskich organizowanych przez 
Fundację „Media Forum” – ta 
wiara nabrała nowego sensu.

Szkolenia były konkretne, 
rzeczowe, prowadzone przez 
uznanych dziennikarzy. I to ta-
kich, których szanuję i  lubię. 
Ale to nie nazwiska okazały się 
najważniejsze. Ważniejsze było 
to, z kim miałem okazję się spo-
tkać. Rzeszów, Leszno, Tczew, 
Wrocław, Olsztyn... – wszy-
scy w  jednym miejscu. Każdy 

z  własnym doświadczeniem, 
historią, spojrzeniem na media 
i rolę dziennikarza.

Wśród tej grupy była też dwój-
ka chłopaków z portalu Love-
Bydgoszcz – Piotr i Maciek. Nie 
znałem ich wcześniej, ale ich 
misja od razu mnie poruszyła. 
To właśnie oni powiedzieli jed-
no zdanie, które z całego szko-
lenia zapamiętałem najbardziej 
i wiem, że ono zostanie ze mną 
na długo: „My piszemy tylko 
dobre wiadomości”. Nie iro-
nicznie, nie naiwnie. Po prostu: 
„przekazujemy dobro”.

Sami zobaczcie. W  czasach, 
gdy nagłówki krzyczą strachem, 
a informacje podgrzewają emo-
cje do granic wrzenia, ktoś po-
stanowił postawić na uśmiech. 
Na ludzi, którzy robią coś dobre-

go. Na świat, który – choć cza-
sem przykryty ciemnymi chmu-
rami – wciąż potrafi być jasny.

Zachwyciła mnie ich postawa. 
I nazwa portalu też – LoveByd-
goszcz. Brzmi jak obietnica i mi-
sja w jednym. Może każdy z nas 
potrzebuje trochę takiej „Love” 
– czy to w Bydgoszczy, czy w Kę-
trzynie, Braniewie, Bartoszycach, 
czy gdziekolwiek indziej.

Bo może świat nie jest idealny, 
ale dobre wiadomości naprawdę 
się zdarzają. Trzeba tylko chcieć 
je zauważyć – i opowiedzieć da-
lej. Niektórych przykrych/smut-
nych/złych informacji czasem 
nie da się „nie powiedzieć”, ale 
niech już tych dobrych (lep-
szych) wiadomości w  końcu 
będzie więcej. Wszędzie. 

Marek Szymański

UROK MAŁOMIASTECZKOWYCH 
WAKACJI

DOBRE WIADOMOŚCI
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Taneczna dumy regionu! Złoto dla Hipnotic MBP, 
wysoka lokata dla Dance Team

W Maszewie Dużym 
koło Płocka odbyły 
się Mistrzostwa Polski 
tancerzy zrzeszonych 
w federacji WADF. 
Wystartowały w nim 
dwie grupy taneczne 
z naszego regionu.

W  zawodach startowało 
około 2 tys. tancerzy 
z całej Polski. Forma-

cja Hipnotic MBP wytańczyła 
tytuł Mistrza Polski w katego-
rii Urban Street Large Group 
Youth&Adult. Tancerze re-
prezentujący formację Dan-
ce Team zajęli wysokie szóste 
miejsce w  kategorii Urban 
Street Showcases Junior.

Są to kolejne tytułu i osią-
gnięcia jakie zdobywają 
tancerze reprezentujący 
Uczniowski Klub Sportowy 
Hipnotic pod okiem trenerów 
Piotra, Julii i Kuby Beńko. Już 
niebawem – w połowie wrze-
śnia – formacje reprezento-

wać będą Polskę na Mistrzo-
stwach Europy, które odbędą 
się w Kopenhadze w Danii.

Skład tancerzy 
z reprezentujących MBP:
Judyta Krukowska, Julia Pawlak, Alicja 
Sarniak, Ania Sarniak, Alicja Sacewicz, 
Kinga Koźlakiewicz, Lena Siemaszko, 
Julia Radlińska, Wiktoria Kaczyńska, 
Aleksandra Kłapa, Wiktoria Kuba, Lena 
Lenkiewicz, Hania Białek, Martyna Mu-
cha, Weronika Kaliszuk, Justyna Szydlik.

Skład formacji Dance Team:
Maja Kot, Zuzia Pietkiewicz, Hania 
Pietkiewicz, Julia Mucha, Karolina Mucha, 
Hania Sobolewska, Zosia Demkowicz, 
Zuzia Ziemniak, Wiktoria Wojciecho-
wicz, Amelia Hruszka, Blanka Czekawy, 
Agnieszka Grędziszewska, Marcin 
Zakrzewski, Emilia Zakrzewska, Daria 
Sierzputowska, Maja Połeć, Patrycja Czar-
necka, Marysia Misiura, Emilia Mazurek, 
Julia Luttera, Michalina Stalczewska, 
Maja Bugajska.

Inf. prasowa UKS Hipnotic

Formacja Dance Team

Hipnotic MBP

13 placówek, 1 442 
uczestników i aż 20 665 
aktywnych przejazdów 
– to imponujący bilans 
tegorocznej kampanii 
Kętrzyński Rowerowy Maj, 
zorganizowanej przez 
Urząd Miasta Kętrzyna. 
Uroczyste podsumowanie 
akcji odbyło się wczoraj 
w hali Miejski Ośrodek 
Sportu i Rekreacji 
w Kętrzynie. 

Rowerowy Maj to coś więcej 
niż zabawa – to projekt, 
który realnie wpływa na 

zdrowie i  codzienne nawyki 
dzieci. Pokazaliśmy, że Kętrzyn 
potrafi łączyć edukację, sport 
i ekologię w praktyce. Dziękuję 
wszystkim, którzy wzięli udział 
w  tym wspólnym wysiłku – 
podkreślił podczas wydarze-
nia Karol Lizurej, Burmistrz 
Miasta Kętrzyn.

Tegoroczna edycja kampa-
nii trwała od 5 do 30 maja. Jej 
celem była promocja zdrowe-
go trybu życia i zrównoważo-
nej mobilności wśród dzieci 
z przedszkoli i szkół podsta-
wowych. Za każdy przejazd do 
placówki na rowerze, hulaj-
nodze, rolkach lub wrotkach 
uczestnicy zdobywali punkty 
– zarówno indywidualnie, jak 

i  na rzecz swojej szkoły lub 
przedszkola. 341 dzieci odby-
ło wszystkie przejazdy w kasku, 
co pokazuje, że akcja skutecz-
nie promowała również bezpie-
czeństwo w ruchu drogowym.

W kategorii najaktywniejsze 
przedszkole zwyciężyło Miej-
skie Przedszkole „Smerfowa 
Kraina”, osiągając frekwencję 
na poziomie 73,26%. Tytuł 
najaktywniejszej szkoły pod-
stawowej zdobyła Szkoła Pod-
stawowa nr 5 z  Oddziałami 
Integracyjnymi, z  frekwencją 
42,54%. Uczestników, koordy-
natorów oraz najaktywniejsze 
placówki nagrodził Marek Ol-
szewski, Zastępca Burmistrza 
Miasta Kętrzyna. 

Kętrzyn na kółkach! Rowerowy maj 
z rekordową frekwencją 

Centrum Wsparcia Rozwoju Dziecka z tym 
samym sercem, ale w nowym miejscu
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Centrum Wsparcia 
Rozwoju Dziecka 
w Kętrzynie zaprasza 
swoich podopiecznych do 
nowej, przytulnej siedziby 
przy ul. Wojska Polskiego 
3a. Nowe miejsce, ta sama 
misja – pomoc dzieciom 
i wsparcie ich rodzin. 

Nowy adres – ul. Wojska 
Polskiego 3a (nad skle-
pem Diverse, wejście od 

ul. Kołobrzeskiej) – to kolej-

ny krok w  rozwoju Centrum 
Wsparcia Rozwoju Dziecka, 
które od 2022 roku działa 
w  Kętrzynie z  myślą o  dzie-
ciach ze specjalnymi potrze-
bami rozwojowymi i ich rodzi-
nach. Choć zmienia się lokal, 
nie zmienia się podejście: 
ciepłe, empatyczne i  oparte 
na wieloletnim doświadczeniu 
terapeutek. 

Jak podkreślają założycielki 
– Anna Romańczyk, Marlena 
Podgórna i  Aneta Jeziorek – 
Centrum powstało z potrzeby 
serca i  realnego zapotrzebo-

wania mieszkańców na pro-
fesjonalną terapię SI, zajęcia 
TUS i inne formy wspierania 
rozwoju dziecka. Dzięki za-
angażowaniu m.in. Fundacji 
REI i  wsparciu finansowe-
mu Fundacji PZU, Centrum 
może oferować coraz więcej, 
także bezpłatnie.

Nowa siedziba to przyjazna, 
słoneczna przestrzeń, która – 
dzięki zaangażowaniu zespołu 
i wsparciu wolontariuszy – już 
od poniedziałku (23 czerwca) 
jest gotowa na kolejnych ma-
łych bohaterów.

Przenosiny Centrum Wsparcia do nowej siedziby trwały do ostatniej chwili. Od poniedziałku, 23 czerw-
ca, mieściła się ona przy ul. Wojska Polskiego 3 w Kętrzynie. 
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Powiat Braniewski 
i miasto Braniewa byli 
współgospodarzami 
uroczystego zakończenia 
XXVII Warmińsko-
Mazurskich Dni Rodziny. 
To wyjątkowa, cykliczna 
już uroczystość, promująca 
wartości rodzinne.

Oficjalna część wydarzenia 
odbyła się w  Braniew-
skim Centrum Kultury. 

W  konferencji wojewódzkiej 
Powiat Braniewski reprezen-
towali: starosta braniewski 
Leszek Dziąg i  wicestarosta 
braniewski Stanisław Popiel, 
zaś Braniewo reprezentowała 
wiceburmistrz Anna Kapusta. 
Gości powitali przedstawiciele 
instytucji tworzących Komi-
tet Honorowy Dni Rodziny: 
członek Zarządu Wojewódz-
twa Warmińsko-Mazurskiego 
Robert Turlej, wicewojewoda 
warmińsko-mazurski Mateusz 

Szauer, w imieniu arcybisku-
pa dr. Józefa Górzyńskiego – 
prałat Dekanatu Braniewo ks. 
Leszek Galica.

Podczas konferencji zapre-
zentowano premierę teledy-
sku promującego kampanię 
społeczną rodzicielstwa za-
stępczego „Podziel serce – 
pomnóż szczęście”, która tak 
wśród widowni jak i  w  sieci 
wywołuje ogromne zaintere-
sowanie, edukacyjną prelek-

cję o zagrożeniach internetu 
wygłosił ekspert w dziedzinie 
social media Wojciech Kardyś, 
rozstrzygnięto konkurs pla-
styczny „Zawsze mam czas dla 
rodziny” (organizowany przez 
Starostwo Powiatowe w Branie-
wie, nagrody wręczał starosta 
Leszek Dziąg), wystąpiła dzie-
cięca grupa teatralna ze spek-
taklem „Ocal mnie”. 

Dalsza część imprezy odby-
wała się w  amfiteatrze miej-

skim. W organizację licznych 
atrakcji zaangażowane były 
m.in.: Powiatowe Centrum 
Pomocy Rodzinie w Braniewie, 
Powiatowy Dom Pomocy Spo-
łecznej w Braniewie, Warsztaty 
Terapii Zajęciowej we From-
borku, Środowiskowy Dom 
Samopomocy we Fromborku, 
Katolicki Ośrodek Wsparcia dla 
Dzieci i Młodzieży w Branie-
wie, Miejski Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Braniewie, Bra-
niewskie Centrum Kultury, 
Miejski Ośrodek Sportu „Zato-
ka” w Braniewie. Uczestnikom 
turnieju piłki nożnej upominki 
wręczał członek Zarządu Po-
wiatu Dominik Kunc. Prawdzi-
wą atrakcję dla najmłodszych 
i  nie tylko, stanowił sprzęt 
rolniczy użyczony przez firmę 
Mirtrans Płoskinia Sp. z o.o. 
Swoje muzyczne umiejętności 
prezentowały dzieci i młodzież 
szkolna. Zwieńczeniem zabawy 
był koncert zespołu dziecięce-
go Małe TGD oraz festiwal ko-
lorów holi.

Inf. prasowa SP w Braniewie

Podczas ostatniej 
sesji Rady Powiatu 
Braniewskiego radni 
jednogłośnie udzielili 
Zarządowi Powiatu 
absolutorium za 
wykonanie budżetu 
w 2024 roku oraz wotum 
zaufania za prowadzoną 
działalność.

W skład Zarządu Powiatu 
Braniewskiego wcho-
dzą: Leszek Dziąg – 

Starosta Braniewski, Stanisław 
Popiel – Wicestarosta Braniew-
ski, Dominik Kunc – Członek 
Zarządu, Krystyna Lewańska 

– Członek Zarządu i Bogdan 
Pochodaj – Członek Zarządu.

Jednogłośne poparcie ze stro-
ny Rady to rezultat skuteczne-

go i gospodarnego zarządzania, 
czego potwierdzeniem jest 
osiągnięta w  2024 roku nad-
wyżka budżetowa w wysokości 
około 7,71 miliona złotych.

Przewodnicząca Rady Po-
wiatu Bożena Turczyn złożyła 
gratulacje zarówno obecnemu, 
jak i poprzedniemu Zarządo-
wi, podkreślając, że miniony 
rok był wyjątkowo udany dla 
samorządu powiatowego.

Słowa podziękowania skiero-
wano również do pracowników 
jednostek organizacyjnych Po-
wiatu Braniewskiego, których 
codzienna praca i  zaangażo-
wanie miały istotny wpływ na 
osiągnięcie wspólnego sukce-
su.

Inf. prasowa SP w Braniewie

W siedzibie Starostwa 
Powiatowego w Braniewie 
podpisano porozumienie, 
na mocy którego Powiat 
Braniewski przekaże 
200 tysięcy złotych na 
zakupy inwestycyjne dla 
jednostek organizacyjnych 
Państwowej Straży 
Pożarnej w województwie 
warmińsko-mazurskim.

Środki te zostaną prze-
znaczone na doposaże-
nie Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej 
w  Braniewie w  nowoczesne 
pojazdy służbowe. Dzięki 
temu możliwe będzie dalsze 

przekazywanie sprzętu do 
jednostek Ochotniczej Stra-

ży Pożarnej, co wpłynie na 
podniesienie poziomu bez-

pieczeństwa mieszkańców 
całego regionu.

W  uroczystym podpisaniu 
porozumienia uczestniczyli: 
Komendant Powiatowy PSP 
w Braniewie st. bryg. Ireneusz 
Ścibiorek, Starosta Braniewski 
Leszek Dziąg, Wicestarosta 
Braniewski Stanisław Popiel 
oraz Członek Zarządu Powiatu 
Dominik Kunc.

Przekazane wsparcie to 
kolejny krok w  kierunku 
wzmocnienia służb ratowni-
czych i zapewnienia skutecz-
nej pomocy w sytuacjach kry-
zysowych. Inicjatywa wpisuje 
się w  jeden z  priorytetów 
lokalnych władz – dbałość 
o  bezpieczeństwo miesz-
kańców.

Inf. prasowa SP w Braniewie

Rodzina w centrum uwagi. Uroczysty finał Dni RodzinyO bezpieczeństwie w powiecie

Rada Rynku Pracy zakończyła kadencję

Zarząd z jednogłośnym absolutorium i wotum zaufania

Nowoczesny sprzęt dla strażaków

W organizację zakończenia tegorocznych Warmińsko-Mazurskich 
Dni Rodziny zaangażowane były braniewskie samorządy 

– powiatowy i miejski
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Zarząd Powiatu Braniewskiego otrzymał – jednogłośnie 
– wotum zaufania i absolutorium

Sygnatariusze umowy – samorządowcy i komendant 
braniewskiej Straży Pożarnej
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W Starostwie Powiatowym 
w Braniewie odbyło się 
wspólne posiedzenie 
Komisji Bezpieczeństwa 
i Porządku w Powiecie 
Braniewskim oraz 
Powiatowego Zespołu 
Zarządzania Kryzysowego. 
Spotkanie zgromadziło 
samorządowców, 
przedstawicieli 
służb mundurowych 
oraz instytucji 
odpowiedzialnych za 
bezpieczeństwo i porządek 
publiczny na terenie 
powiatu.

Podczas posiedzenia omó-
wiono m.in. przygotowa-
nia do wakacyjnej akcji 

„Bezpieczne Wakacje 2025”, 
stan bezpieczeństwa w ruchu 
drogowym oraz aktualną sy-

tuację na rynku pracy w  po-
wiecie. Uczestnicy podkreślali 
znaczenie współpracy między 
służbami i  jednostkami ad-
ministracyjnymi w  zakresie 
skutecznego reagowania na 
zagrożenia oraz zapobiegania 
sytuacjom kryzysowym.

Stan zagrożeń i bezpieczeń-
stwa mieszkańców powiatu 
braniewskiego jest na bieżą-
co monitorowany, a wszystkie 
służby są przygotowane do 
działania w  okresie wzmo-
żonego letniego ruchu tury-
stycznego.

Starostwo Powiatowe w Bra-
niewie reprezentowali: Staro-
sta Leszek Dziąg, Wicestarosta 
Stanisław Popiel oraz Członek 
Zarządu Powiatu Dominik 
Kunc. W  posiedzeniu udział 
wzięli także członkowie Ko-
misji delegowani przez Radę 
Powiatu Braniewskiego: radny 
Mateusz Sobieszczuk i radna 
Małgorzata Wojtas.

Inf. prasowa SP w Braniewie

W posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie 
Braniewskim oraz Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego 

uczestniczą także przedstawiciele służb mundurowych 

Fo
t. 

St
ar

os
tw

o 
Po

w
ia

to
w

e 
w

 B
ra

ni
ew

ie

W Starostwie Powiatowym 
w Braniewie odbyło 
się uroczyste spotkanie 
pożegnalne z członkami 
Powiatowej Rady Rynku 
Pracy, kończącej swoją 
kadencję 2021–2025.

Starosta Braniewski Leszek 
Dziąg oraz Dyrektor Po-
wiatowego Urzędu Pracy 

w Braniewie Agnieszka Zda-
nowicz podziękowali członkom 
ustępującej rady za zaangażo-
wanie, merytoryczny wkład 

oraz efektywną współpracę na 
rzecz lokalnego rynku pracy.

Powiatowa Rada Rynku Pracy 
pełni istotną rolę w kształtowaniu 
polityki zatrudnienia w regionie. 
Do jej głównych zadań należy 
m.in. inspirowanie działań na 
rzecz zwiększania zatrudnienia, 
opiniowanie planów i sprawozdań 
dotyczących realizacji polityki 
rynku pracy, ustalanie priorytetów 
w wydatkowaniu środków Fun-
duszu Pracy, a także opiniowa-
nie projektów ustaw związanych 
z przeciwdziałaniem bezrobociu.

Inf. prasowa SP w Braniewie

Powiatowa Rada Rynku Pracy kadencji 2021–2025
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Co łączy Kętrzyn i Litwę? 
Młodzież tworzy wyjątkowy szlak kulturowy

K iedy młodzież wyrusza 
w  podróż przez historię, 
efekty potrafią zaskoczyć. 

Tak właśnie było podczas 
warsztatów „Co Kętrzyn ma 
wspólnego z  Litwą?”, któ-
re odbyły się 28 maja 2025 r. 
w  Kętrzynie. Wydarzenie to 
było częścią międzynarodo-
wego projektu “Nowe produkty 
turystyczne jako synergia dzie-
dzictwa kulturowego, edukacji 
i współpracy pomiędzy Kętrzy-
nem i  Solecznikami” /New 
tourism products as synergy 
of cultural heritage, educa-
tion and cooperation between 
Kętrzyn and Šalčininkai”, re-
alizowanego dzięki wsparciu 
Unii Europejskiej z programu 
Interreg VI-A  Litwa-Polska 
2021–2027.

Celem projektu jest stworze-
nie nowych szlaków turystycz-
nych – jednego w Kętrzynie, 
drugiego w  Solecznikach na 
Litwie. Co je łączy? Poszuki-
wanie powiązań między tymi 
miejscowościami i odkrywanie 
wspólnych elementów dzie-
dzictwa kulturowego. W  obu 
przypadkach to właśnie mło-
dzież odgrywa kluczową rolę 
– z  entuzjazmem, pomysło-
wością i świeżym spojrzeniem.

Historia ożywa dzięki młodym
Warsztaty w  Kętrzynie po-

prowadził Szymon Parada, 
pracownik Muzeum im. Woj-
ciecha Kętrzyńskiego. Spotka-
nie miało dwie części – teore-
tyczną i terenową. W pierwszej 
uczestnicy poznali podstawy 
tworzenia produktów tury-
stycznych, analizowali przy-
kłady szlaków z regionu i kraju, 
m.in. Drogę św. Jakuba i roz-
mawiali o tym, co sprawia, że 
dana trasa jest interesująca 
i przyciąga turystów.

Najważniejsze jednak były 
poszukiwania odpowiedzi 
na pytanie: jakie konkretnie 
związki łączą Kętrzyn z  Li-
twą? Okazuje się, że jest ich 
naprawdę wiele – zarówno tych 
odległych w czasie, jak i cał-
kiem współczesnych.

Od bitew po świętych 
– wielowarstwowe związki

Już w średniowieczu tereny 
dzisiejszego Kętrzyna były 
miejscem krzyżowania się 
historii Polski, Litwy i Zako-
nu Krzyżackiego. Bitwa pod 
Wopławkami w  1311 roku, 
upamiętniona dziś kamie-
niem-pomnikiem w okolicach 
miejscowości Góra, to przykład 
jednego z  pierwszych zbroj-
nych spotkań między Zako-
nem Krzyżackim a wojskami 
litewskimi. Co ciekawe, w tym 
samym roku Zakon Krzyżacki 
zorganizował wyprawę odwe-
tową w okręgu Soleczniki – li-
tewski odpowiednik Kętrzyna 
w tym projekcie.

W 1345 i 1347 roku Kętrzyn 
ucierpiał podczas najazdów 
wojsk litewskich pod wodzą 
książąt Olgierda i  Kiejstuta, 
synów wielkiego księcia Gie-
dymina, dziadka Władysława 

Jagiełły. W kolejnych dekadach 
trwały wojny litewsko-krzyżac-
kie. Mury miejskie Kętrzyna, 
wzniesione w XIV wieku, mogą 
więc dosłownie „pamiętać” li-
tewskie najazdy.

Wspólną historię budowały 
także postacie świętych i mo-
narchów. Święty Kazimierz – 
syn Kazimierza IV Jagielloń-
czyka, kanonizowany w 1604 r. 
w katedrze wileńskiej. Święty 

Kazimierz jest od 1636 r. głów-
nym patronem Litwy oraz od 
1948 r. szczególnym patronem 
młodzieży litewskiej, poja-
wia się również w  ikonogra-
fii Kętrzyna. Jego wizerunek 
widoczny jest w  kościele św. 
Katarzyny Aleksandryjskiej 
oraz na witrażach w  Domu 
Parafialnym św. Kazimierza, 
obok bł. Jerzego Matulewicza, 
litewskiego biskupa.

Do duchowej więzi z Litwą 
nawiązuje również kaplica 
Matki Boskiej Ostrobram-
skiej w Bazylice św. Jerzego – 
powojenna pamiątka po prze-
siedleńcach z Wileńszczyzny, 
którzy po 1945 roku osiedlili 
się w Kętrzynie. Wielu z nich 
pochodziło właśnie z  rejonu 
Solecznik. To również dzię-
ki nim rozwinął się tutaj kult 
maryjny inspirowany wileńską 
Ostrą Bramą. Szczególną rolę 
odegrali w  tym księża pra-
cujący w  parafii św. Jerzego, 
a  wywodzący się z  Wilna lub 
tam wykształceni.

Mickiewicz, Kętrzyński i inne 
symbole

Wędrując ulicami Kętrzyna, 
można bez trudu dostrzec 
ślady kulturowych związków 
z Litwą. Ulice Adama Mickie-
wicza, Stanisława Moniuszki 
czy Wileńska to tylko niektóre 
przykłady. Mickiewicz odwie-

dzał niegdyś Soleczniki, gdzie 
zobaczył tradycyjny obrzęd 
Dziadów – inspirację do jed-
nego z  jego najsłynniejszych 
dzieł. Dziś w  Solecznikach 
stoi jego pomnik z  cytatem 
„Miej serce i  patrz w  serce” 
– wyrytym w  języku polskim 
i litewskim.

Wśród bohaterów łączących 
oba światy nie mogło zabrak-
nąć Wojciecha Kętrzyńskiego. 
W czasie Powstania Stycznio-
wego działał aktywnie na rzecz 
niepodległości – zbierał infor-
macje, przemycał broń, nawią-
zywał kontakty z powstańcami. 
W czerwcu 1863 roku wyruszył 
do Wilna z misją rozpoznania 
stanu ruchu powstańczego 
na Litwie.

Kętrzyn i  okolice mogą się 
też pochwalić dziełami sztuki 
z litewskim rodowodem. Obraz 
Matki Bożej Świętolipskiej, po-
wstały w 1640 roku, został na-
malowany przez flamandzkie-
go artystę Bartłomieja Pensa, 
w jego wileńskiej pracowni.

Młodzież jako twórcy nowego 
szlaku

W drugiej części warsztatów 
uczestnicy wyruszyli w teren 
– odbyli analityczny spacer 
po mieście, by przyjrzeć się 
miejscom potencjalnie zwią-
zanym z Litwą. Ich zadaniem 
było nie tylko potwierdzenie 
już zinwentar yzowanych 
punktów, ale także odnale-
zienie nowych, ocena ich 
atrakcyjności i zbadanie siły 
historyczno-kulturowych po-
wiązań.

Efekt? Zaskakująco sze-
roki katalog miejsc, postaci 
i  historii, które mogą stać 
się częścią nowego szlaku 
turystycznego. Prace nad 
jego ostatecznym kształtem 
wciąż trwają – zarówno w Kę-
trzynie, jak i w Solecznikach. 
Młodzież będzie kontynu-
ować działania podczas ko-
lejnych warsztatów, a eksperci 
dopracowują koncepcję, która 
wkrótce ożyje na mapie mia-
sta.

To projekt, który uczy histo-
rii w sposób żywy, angażujący 
i twórczy. Pokazuje, że prze-
szłość nie musi być nudna 
– może być pasją, mostem 
między narodami i inspiracją 
do odkrywania własnej toż-
samości. A Kętrzyn i Litwa? 
Łączy je znacznie więcej, niż 
mogłoby się wydawać.

Całkowita wartość projektu: 
159 075 euro, dofinasowanie 
z Unii Europejskiej 127 260 
euro.
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Strażacy z gminy 
Lelkowo otrzymali nowe 
wyposażenie, a także 
wsparcie i podziękowania 
od władz samorządowych. 
To kolejny krok 
w stronę zwiększenia 
bezpieczeństwa 
mieszkańców.

W  ostatnich dniach 
w  gminie Lelkowo 
miały miejsce waż-

ne wydarzenia dla lokalnych 
jednostek Ochotniczej Straży 
Pożarnej. Strażacy z Lelkowa, 
Wyszkowa i  Zagaj otrzymali 
nowy sprzęt i  umundurowa-
nie, które poprawią ich goto-
wość bojową i bezpieczeństwo 
podczas akcji.

Wójt Gminy Lelkowo, Łukasz 
Skrzeszewski, przekazał stra-
żakom z OSP Lelkowo zestaw 
nowego sprzętu ratowniczo-
-gaśniczego o  wartości nie-
mal 9,3 tys. złotych. W skład 
wyposażenia wchodzi m.in. 
17 węży tłocznych, 4 ssawne, 
dwa smoki ssawne, dwa pływa-
ki z zatrzaśnikami, prądownica 

PWT TURBOMASTER oraz 
dwie linki strażackie. Całość 
została sfinansowana ze środ-
ków gminnych i  już wkrótce 
zostanie włączona do dzia-
łań operacyjnych.

Wójt Skrzeszewski spotkał 
się także z  druhami z  OSP 
Wyszkowo. Rozmowy dotyczy-
ły dalszej współpracy, potrzeb 
jednostki oraz planów na przy-
szłość. Wójt podziękował stra-
żakom za dotychczasową służ-
bę, zaangażowanie i gotowość 
do działania.

Nie zapomniano również 
o druhach z OSP Zagaje, któ-
rzy otrzymali nowe komplety 
umundurowania bojowego. 
To kolejna inwestycja z  bu-
dżetu gminy, która podniesie 
poziom bezpieczeństwa pod-
czas prowadzenia działań ra-
towniczych.

— Dzięki nowemu wyposaże-
niu nasi strażacy będą jeszcze 
lepiej przygotowani do niesie-
nia pomocy — mówi Skrze-
szewski. — Dziękuję wszyst-
kim druhom za ich codzienny 
trud i poświęcenie.

Inf. prasowa UG w Lelkowie

Sprzęt, umundurowanie i wyposażenie dla jednostek 
OSP z gminy Lelkowo

Trwa modernizacja 
lelkowskiej remizy

Piknik z atrakcjami i dobrą energią

W Lelkowie trwa 
modernizacja remizy 
Ochotniczej Straży 
Pożarnej – to inwestycja 
w bezpieczeństwo 
mieszkańców i lepsze 
warunki dla strażaków.

To długo wyczekiwana in-
westycja, która znacząco 
poprawi warunki pracy 

druhów i wpłynie na bezpie-
czeństwo całej gminy oraz 
okolicznych miejscowości.

— Dzięki modernizacji zyska-
my lepsze zaplecze techniczne, 
usprawnimy działania ratowni-
cze, zwiększymy komfort i bez-
pieczeństwo strażaków — mówi 
wójt Gminy Lelkowo Łukasz 
Skrzeszewski. — Choć przez 
pewien czas mogą wystąpić 
drobne utrudnienia, zapew-
niam, że efekt końcowy bę-
dzie tego wart. Jak podkreślają 
przedstawiciele OSP, celem jest 
stworzenie silnej i nowoczesnej 
jednostki, która sprosta wyzwa-
niom przyszłości.

Inf. prasowa UG w Lelkowie

Całkowity koszt tej inwestycji to niemal 2,1 mln złotych. Dofi-
nansowanie z pieniędzy zewnętrznych to prawie 1,8 mln złotych. 

Pozostała część pochodzi z budżetu Gminy Lelkowo
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Piknik Rodzinny 
w Zagajach przyciągnął 
tłumy – dzieci, rodziców, 
nauczycieli, przedstawicieli 
służb oraz lokalnych 
działaczy. To był dzień 
pełen uśmiechów, zabawy 
i radości.

Wydarzenie obfitowało 
w różnorodne atrakcje 
– od animacji i  kon-

kursów dla najmłodszych, po 
ciekawe pokazy przygotowa-
ne przez służby mundurowe. 
Dzięki ich obecności dzieci 
mogły poznać kulisy ich pracy, 
a przekazywana wiedza okaza-
ła się zarówno interesująca, jak 
i inspirująca.

Szczególne podziękowa-
nia skierowano do przed-
szkolaków i  uczniów, którzy 

z ogromnym zaangażowaniem 
uczestniczyli we wszystkich 
punktach programu. Dla 
każdego przygotowano upo-
minek – z  myślą o  nadcho-
dzących wakacjach.

Ogromny wkład w organiza-
cję wydarzenia mieli również 
nauczyciele, Rada Rodziców, 
pracownicy szkoły, Koło Go-
spodyń Wiejskich oraz liczni 
sponsorzy, bez których wiele 
atrakcji nie byłoby możli-
wych. Rodzice, jak zawsze 
niezawodni, zadbali o pyszny 
poczęstunek, a  radni lokal-
ni wsparli wydarzenie swoją 
obecnością i pomocą.

Na szczególne wyróżnienie 
zasłużyła dyrektor Urszula 
Mazurek – za doskonałą or-
ganizację, koordynację i cie-
płą atmosferę, jaką udało 
się stworzyć.

Inf. prasowa UG w Lelkowie

Dzień Dziecka, Mamy 
i Taty w Wyszkowie. Moc 
pozytywnej energii i świetnej 
zabawy w Wyszkowie. Wielkie 
brawa i podziękowania 
dla Ireny Werbowej, 
Małgorzaty Stempowskiej, 
Małgorzaty Kołodziej, Bożeny 
Wiszniewieckiej, Eweliny 
Jastrzębskiej, Marzeny 
Krypskiej, Krystyny Guły, 
Barbary Panasiuk, Grzegorza 
Majdy, Katarzyny Marcinkan, 
Mariusza Ożarskiego, 
Andrzeja Werbowego, Adama 
Śniegockiego, Marceliny Pelc, 
Marcina Radosa i Krzysztofa 
Kultysa. 

MIGAWKA
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Strażacy z OSP Lelkowo otrzymali nowy sprzęt

Strażacy z OSP Zagaje otrzymali nowe umundurowanie

Głównym tematem rozmów strażaków z OSP Wyszkowo 
z wójtem Gminy Lelkowo Łukaszem Skrzeszewskim była dalsza 

współpraca na rzecz poprawy bezpieczeństwa mieszkańców 
oraz wsparcie dla działalności strażaków ochotników
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To tylko część uczestników Rodzinnego Pikniku w Zagajach – tego 
dnia przy szkole bawiło się mnóstwo osób
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Wotum zaufania i absolutorium dla burmistrza
Radni Rady Miejskiej 
Braniewa jednogłośnie 
udzielili wotum zaufania 
oraz absolutorium 
burmistrzowi Braniewa 
Tomaszowi Sielickiemu.

To niezwykle ważny mo-
ment – nie tylko dla mnie 
jako burmistrza, ale także 

dla całej wspólnoty samorzą-
dowej — mówi burmistrz 

Tomasz Sielicki. — To wyraz 
aprobaty dla kierunku, jaki 
wspólnie obraliśmy, ale rów-
nież zobowiązanie do dal-
szej, odpowiedzialnej i  kon-
sekwentnej pracy na rzecz 
naszej małej ojczyzny – Bra-
niewa. Serdecznie dziękuję 
radnym rady miejskiej za jed-
nogłośne decyzje. Dziękuję za 
zaufanie, które jest dla mnie 
motywacją, ale także przypo-
mnieniem, że nasza praca to 
służba mieszkańcom – tym 

młodszym i  starszym, obec-
nym i przyszłym pokoleniom. 
Dziękuję również wszystkim 
pracownikom urzędu miasta, 
jednostek organizacyjnych, 
organizacjom pozarządowym, 
przedsiębiorcom i  miesz-
kańcom – bo tylko wspólnie 
możemy zmieniać Braniewo 
na lepsze.

Ostatnia sesja RM była tak-
że okazją do zaprezentowa-
nia „Raportu o stanie Gminy 
Miasta Braniewa za 2024 rok”, 

sprawozdań z wykonania bu-
dżetu, działań między sesjami 
i  współpracy z  organizacja-
mi pozarządowymi.

— Każdy punkt porządku 
obrad to realna praca, którą 
każdego dnia wykonujemy dla 
dobra miasta — mówi Sielicki. 
— Dziękuję za to, że może-
my działać razem – w duchu 
współpracy, szacunku i troski 
o dobro wspólne.

Inf. prasowa UM w Braniewie
Burmistrz Braniewa Tomasz Sielicki jednogłośnie 

otrzymał absolutorium
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Braniewo w Korei Południowej

Burmistrz Braniewa 
Tomasz Sielicki 
reprezentował Braniewo 
na Międzynarodowym 
Zgromadzeniu Cittaslow, 
które odbywało się 
w Wando (Korea 
Południowa). 

To prestiżowe spotkanie 
przedstawicieli miast „do-
brego życia” z całego świa-

ta, gdzie poruszane są kwestie 
pokoju, współpracy i zrówno-

ważonego rozwoju. Braniewo 
– jako aktywny członek sieci – 
dzieliło się doświadczeniami, 
prezentowało lokalne inicjaty-
wy i budowało międzynarodo-
we relacje.

Miasto promuje wartości bli-
skie mieszkańcom: harmonię, 
solidarność i  troskę o  przy-
szłość. Braniewo – dzięki 
zaangażowaniu w  Cittaslow 
– staje się ważnym głosem 
w globalnym dialogu o jakości 
życia i rozwoju w duchu wspól-
noty.

Red.

Zabrałem na to spotkanie opowieści o Braniewie – o naszych miesz-
kańcach, którzy każdego dnia powoli, ale z sercem budują lokalną 

wspólnotę — mówi burmistrz Braniewa Tomasz Sielicki
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Kętrzyński strażak mł. 
asp. Dominik Brunejko 
udowodnił, że nie ma 
rzeczy niemożliwych. 
Podczas prestiżowych 
zawodów FireFit w Toruniu 
zdobył III miejsce 
w Mistrzostwach Polski, 
zyskując zaszczytny tytuł 
trzeciego najtwardszego 
strażaka w kraju! 

Zawody FireFit, określane 
mianem „Najtwardszego 
Strażaka”, to ekstremal-

ne zmagania, które wymagają 
znakomitej kondycji fizycznej, 
ale też odporności psychicznej 
i  doskonałych umiejętności 
ratowniczych. W tegorocznej, 
rozgrywanej w  dniach 20-21 
czerwca, edycji wzięli udział 
zawodnicy nie tylko z Polski, 
ale też m.in. z Litwy, Łotwy, 
Estonii, Niemiec, Słowacji, 
Czech, Gibraltaru i Turcji. 

Dominik Brunejko, repre-
zentujący SCANTEX TEAM 
POLAND, błyszczał w kilku 
konkurencjach. W  klasyfika-
cji indywidualnej M18 zdo-
był 3. miejsce. Zajął też 4. 
miejsce w  klasyfikacji gene-
ralnej (OVERALL), wywal-
czył srebrny medal w  szta-
fecie reprezentacji Polski, 
która osiągnęła świetny czas 
1:06, a  także uplasował się 

na 5. miejscu w  rywalizacji 
TANDEM, w parze z Mate-
uszem Wesołowskim.

— To były dwa dni pełne 
pozytywnych emocji — pod-
sumowuje strażak z Kętrzyna. 
— Dziękuję mojej rodzinie 
i drużynie za ogromne wspar-
cie.    Koledzy z Komendy Po-

wiatowej PSP w Kętrzynie nie 
ukrywają dumy z  sukcesów 
swojego druha.

— Brawo Dominik! Trzyma-
my za Ciebie mocno kciuki 
i wierzymy, że to dopiero po-
czątek pasma nieustających 
sukcesów! — przekazali w me-
diach społecznościowych.

Dominik Brunejko trzecim najtwardszym 
strażakiem w Polsce!

Adoptuj, nie kupuj – podsumowanie akcji

Rozpoczynamy kolejną edycję 
Budżetu Obywatelskiego Miasta Kętrzyna

Już po raz 12. mieszkańcy 
Kętrzyna będą mieli 
możliwość bezpośredniego 
wpływu na wybór 
projektów, które zostaną 
zrealizowane w naszym 
mieście. Przez dwa 
miesiące – od czerwca 
do końca lipca – każdy 
mieszkaniec może zgłosić 
własną inicjatywę do 
realizacji w ramach 
Budżetu Obywatelskiego 
na 2026 rok.

Zgłoszone projekty muszą 
uzyskać poparcie co naj-
mniej 15 mieszkańców 

Kętrzyna. Propozycje mogą 
dotyczyć dwóch kategorii:

1.  Projekty „twarde” – obej-
mują zadania inwestycyjne 
lub remontowe, takie jak 
przebudowa, rozbudowa, 
remonty, adaptacje, budowa 
nowych obiektów lub zakup 
wyposażenia. Maksymalny 
koszt realizacji pojedynczego 
projektu „twardego” wynosi 
150 000 zł.

2.  Projekty „miękkie” – to za-
dania nieinwestycyjne, m.in. 
działania społeczne, integra-
cyjne, kulturalne, edukacyj-

ne, sportowe lub rekreacyj-
ne (z wyłączeniem bieżącej 
działalności administracyj-
nej). Maksymalny koszt jed-
nego projektu „miękkiego” 
wynosi 10 000 zł.

Wypełniony formularz zgło-
szeniowy, zawierający podpisy 
mieszkańców popierających dany 
projekt, należy złożyć w formie 
pisemnej w Kancelarii Urzędu 
Miasta Kętrzyna.

Wyniki konsultacji w sprawie 
Budżetu Obywatelskiego zostaną 
ogłoszone do 30 listopada.

Zachęcamy wszystkich do ak-
tywnego udziału i  wspólnego 
decydowania o tym, jak będzie 
zmieniać się miasto!

Strażak z Kętrzyna, mł. asp. Dominik Brunejko (pierwszy z prawej), 
wśród najtwardszych strażaków w kraju! 
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W Urzędzie Miasta 
Kętrzyna odbyło się 
uroczyste podsumowanie 
konkursu plastycznego 
pod hasłem „ Adoptuj, nie 
kupuj”. Inicjatywa była 
skierowana do uczniów 
szkół podstawowych 
z Kętrzyna oraz gmin, które 
mają zawarte umowy ze 
Schroniskiem w Pudwągach. 

Głównym celem akcji była 
promocja adopcji zwie-
rząt oraz kształtowanie 

postaw opartych na empatii, 
szacunku i odpowiedzialności 
wobec czworonogów.

Konkurs podsumowali: Ka-
rol Lizurej - Burmistrz Miasta 
Kętrzyn oraz przedstawicielki 
organizatorów: Anna Wyro-
zębska, Mariola Matyjasek, 
Agnieszka Paszun i  Urszula 
Żyżyk. Uczestnicy przygoto-
wali blisko sto plakatów, na 
których – obok hasła przewod-
niego – pojawiły się wizerunki 
psów i kotów czekających na 
nowe domy. Prace konkursowe 
wkrótce będzie można oglą-
dać na wystawie plenerowej 
w przestrzeni miejskiej.

Pierwsze miejsce zajęła 
Aleksandra Dobrzelecka ze 
Szkoły Podstawowej w  Sro-
kowie (klasa IV). Drugą na-
grodę ex aequo otrzymali: 
Zuzanna Rosa ze Szkoła Pod-
stawowa nr 1 w Kętrzynie (kla-
sa IV) oraz Antoni Dudziński 
ze Szkoły Podstawowej nr 4 
w Kętrzynie (klasa IV). Trze-
cie miejsce przyznano Zuzan-
nie Kałas (kl. VII) i Aleksan-
drze Koper (kl. VI) ze Szkoły 
Podstawowej nr 1 w Kętrzynie 
oraz Hannie Dunne (kl. IV) ze 
Szkoły Podstawowej nr 5 w Kę-
trzynie.

Wyróżnienia otrzyma-
li: Tomasz Matyjasek, Nina 
Rutkowska, Michał Kowalski, 

Emilia Matyjasek, Leon Rosz-
ak, Maja Polakow i Wiktoria Wa-
lewska z SP nr 1 w Kętrzynie; 
Kacper Thimm i Weronika Ró-
żakowska z SP nr 3 w Kętrzynie 
oraz Nadia Anisimowicz, An-
tonina Juchniewicz, Lilianna 
Szymańska, Zofia Połeć i Julian 
Celmer z SP nr 4 w Kętrzynie.

Nagrodę Specjalną Burmi-
strza Miasta Kętrzyna otrzy-
mała Marta Olechnowicz ze 
Szkoły Podstawowej nr 1 w Kę-
trzynie (klasa VII).

Organizatorami konkursu 
byli: Przedsiębiorstwo Go-
spodarki Komunalnej ,,Ko-
munalnik” Sp z o. o. w Kętrzy-
nie oraz Fundacja Z  Miłości 
Do Radości.
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Gmina Wilczęta stawia 
na zrównoważony 
rozwój i inwestycje, które 
służą całej społeczności 
– zarówno dziś, jak 
i w przyszłości. Jednym 
z najlepszych przykładów 
takiego podejścia jest 
planowana modernizacja 
i rozbudowa przestrzeni 
sportowo-edukacyjnej 
przy Szkole Podstawowej 
w Wilczętach.

26 maja 2025 r. Wójt 
Gminy Wilczęta pod-
pisał umowę z  firmą 

Anaida Sp. z o.o. z Warszawy 
na realizację projektu pn. „Za-
gospodarowanie terenu wokół 
Szkoły Podstawowej w  Wil-
czętach wraz z modernizacją 
stadionu sportowego”. Wartość 
podpisanej umowy wynosi 6 
713 373,00 zł brutto.

To jedna z  największych 
i najbardziej kompleksowych 
inwestycji w ostatnich latach, 
która znacząco wpłynie na ja-
kość przestrzeni publicznej 
w  Wilczętach. Projekt obej-
muje nie tylko infrastrukturę 
sportową, ale też rozwiązania 
poprawiające funkcjonalność 
i  estetykę otoczenia szkoły. 
Przestrzeń ta stanie się no-
woczesnym, wielofunkcyjnym 
miejscem, otwartym zarów-
no na potrzeby uczniów, jak 
i mieszkańców całej gminy.

W  ramach inwestycji po-
wstanie: nowoczesny stadion 
lekkoatletyczny z  boiskiem 
piłkarskim, boisko szkolne 
z  bezpieczną, syntetyczną 
nawierzchnią, nowe chod-
niki i  ciągi pieszo-komuni-
kacyjne, oświetlenie terenu, 
odwodnienie oraz instalacje 
wodno-kanalizacyjne, trybuny 
dla 200 widzów, z czego 100 
miejsc będzie zadaszonych, 
nowe ogrodzenie i  elementy 
małej architektury, a  także 
scena mobilna, która posłu-
ży do organizacji wydarzeń 
edukacyjnych, kulturalnych 
i  integracyjnych na terenie 
całej Gminy.

Planowany termin zakończe-
nia prac to sierpień 2026 roku.

Choć sama idea moderniza-
cji stadionu i zagospodarowa-
nia terenu szkolnego pojawiła 
się już w poprzednich latach, 
obecne władze gminy nadały 
jej konkretny kształt, reali-
styczny pod względem finan-
sowym, ale ambitny w zakresie 
jakości i  funkcjonalności. To 
wyważone połączenie konty-
nuacji potrzebnych zamie-
rzeń z odpowiedzialnym pla-
nowaniem i  dostosowaniem 
do możliwości budżetowych 
Gminy Wilczęta.

To projekt o ogromnym po-
tencjale społecznym i symbo-

licznym – buduje nową jakość 
w przestrzeni publicznej, daje 
dzieciom i  młodzieży bez-
pieczne, dobrze wyposażone 
miejsce do nauki i  aktywno-
ści fizycznej, a mieszkańcom 
szansę na wspólne przeży-
wanie wydarzeń sportowych, 
kulturalnych i integracyjnych.

Zagospodarowany teren wo-
kół szkoły ma szansę stać się 
sercem lokalnej wspólnoty, 
miejscem codziennych spo-
tkań, emocji i wydarzeń, które 
będą budować więzi między-
ludzkie i wzmacniać poczucie 
dumy z  miejsca, w  którym 
się żyje.

Inf. prasowa UG w Wilczętach

Nowoczesne inwestycje 
to nie tylko kwestia 
środków i dokumentów, 
to przede wszystkim 
efekt odpowiedzialnego 
zarządzania i dobrej 
współpracy między różnymi 
szczeblami samorządu. 
Przykładem takiego podejścia 
jest rozpoczynająca się 
inwestycja z zakresu 
gospodarki wodnej 
w miejscowości Gładysze, 
realizowana przez Gminę 
Wilczęta.

1 lipca 2024 r. Gmina Wil-
częta złożyła wniosek 
o dofinansowanie w ramach 

Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich na lata 2014–2020 
(typ operacji: „Zarządzanie 
zasobami wodnymi”). Już 23 
stycznia 2025 r., po pozytyw-
nej ocenie, podpisano umowę 
z Samorządem Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego na 
dofinansowanie w  wysoko-
ści 368 163,00 zł, co pokry-

wa 100% kosztów inwestycji. 
Gmina nie ponosi wkładu 
własnego, to kolejny przykład 
skutecznego sięgania po fun-
dusze zewnętrzne.

Ważnym krokiem było także 
podpisanie umowy z  wyko-
nawcą Rejonowym Związkiem 

Spółek Wodnych Zakład Eks-
ploatacji Systemów Meliora-
cyjnych w Braniewie – 8 maja 
2025 r. W formule „zaprojektuj 
i wybuduj” wyłoniony podmiot 
przeprowadzi kompleksową 
modernizację istniejącego 
zbiornika retencyjnego oraz 

zagospodaruje teren wo-
kół niego.

Celem inwestycji jest zwięk-
szenie zdolności retencyjnych 
zbiornika, a  tym samym po-
prawa bezpieczeństwa prze-
ciwpowodziowego oraz prze-
ciwdziałanie skutkom suszy. 
Projekt przyczyni się do racjo-
nalnego gospodarowania wodą, 
wzmocni ochronę środowiska 
i wpłynie pozytywnie na kom-
fort życia mieszkańców.

To przedsięwzięcie nie by-
łoby możliwe bez sprawnego 
działania Gminy Wilczęta oraz 
bardzo dobrej współpracy z Sa-
morządem Województwa War-
mińsko-Mazurskiego. Wspól-
ne zaangażowanie Marszałka 
Województwa i  Wójta Gminy 
owocuje realnymi korzyściami 
dla lokalnej społeczności, in-
westycjami, które odpowiadają 
na konkretne potrzeby miesz-
kańców i chronią zasoby natu-
ralne.

To nie tylko inwestycja w in-
frastrukturę – to inwestycja 
w bezpieczną i zrównoważoną 
przyszłość Gminy Wilczęta.

Inf. prasowa UG w Wilczętach

Wilczęta stawiają na przyszłość. 
Wielofunkcyjna przestrzeń dla uczniów i mieszkańców

Gmina Wilczęta działa na rzecz retencji. 
Nowa inwestycja wodna w Gładyszach

Nowe drogi w Starym 
Siedlisku i Ławkach

Gmina Wilczęta inwestuje 
w czystą energię

Wójt Gminy Wilczęta 
podpisał umowę 
z firmą ZED-BUD Zakład 
Ogólnobudowlany 
Zdzisław Stupak z siedzibą 
w Sójkach (gmina Rychliki) 
na realizację kolejnej 
inwestycji drogowej, 
istotnej dla mieszkańców.

Przedmiotem umowy jest 
przebudowa dwóch odcin-
ków dróg gminnych pu-

blicznych w miejscowościach 
Stare Siedlisko i Ławki. Łącz-
nie powstanie blisko 2 km dróg 
o  nawierzchni z  płyt drogo-
wych. Wartość umowy wynosi 
1 804 552,66 zł.

Modernizowane odcinki od 
dawna wymagały gruntownego 
remontu, ich stan był źródłem 
licznych zgłoszeń ze strony 
mieszkańców. Teraz te potrze-
by zostają realnie zaspokojone.

Realizacja inwestycji jest 
możliwa dzięki pozyskaniu 
przez Gminę Wilczęta dofi-
nansowania z Programu Roz-

woju Północno-Wschodnich 
Obszarów Przygranicznych 
2024–2030, w ramach działa-
nia 1: Poprawa infrastruktury 
drogowej oraz infrastruktu-
ry towarzyszącej i  poprawa 
bezpieczeństwa drogowego. 
Dofinansowanie w wysokości 
80% kosztów zadania to istot-
ne wsparcie, które pozwala 
ograniczyć obciążenie budże-
tu gminy.

To kolejny dowód na to, że 
konsekwentne i odpowiedzial-
ne działanie samorządu przy-
nosi konkretne efekty. Inwesty-
cja nie tylko poprawi komfort 
codziennego poruszania się, 
ale też wpisuje się w szersze 
działania na rzecz rozwoju te-
renów wiejskich.

Warto podkreślić, że jej re-
alizacja to efekt dobrej współ-
pracy Gminy Wilczęta z War-
mińsko-Mazurskim Urzędem 
Wojewódzkim w Olsztynie. Za-
angażowanie zarówno Wojewo-
dy, jak i Wójta Gminy pokazuje, 
że wspólne działania przynoszą 
realne korzyści mieszkańcom.

Inf. prasowa UG w Wilczętach

Wójt Gminy Wilczęta Marcin Krzyżanowski i Zdzisław Stupak, wyko-
nawca inwestycji z firmy ZED-BUD Zakład Ogólnobudowlany
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W Gminie Wilczęta 
podejmowane są konkretne 
działania zmierzające do 
poprawy sytuacji technicznej 
i finansowej gminnych 
jednostek. 9 czerwca 2025 
r. podpisano umowę z firmą 
Stanre Sp. z o.o. z siedzibą 
w Zgierzu na realizację 
zadania pn. „Odnawialne 
źródła energii – budowa 
instalacji fotowoltaicznej na 
terenie oczyszczalni ścieków 
w Wilczętach”. Wartość 
umowy to 166 050,00 zł.

Inwestycja realizowana bę-
dzie w  formule „zaprojek-
tuj i  wybuduj” i  obejmuje 

montaż instalacji fotowolta-
icznej o mocy do 50 kW, wy-
posażonej w magazyn energii 

do 40 kW, wraz z niezbędną 
infrastrukturą techniczną. 
Prace mają zakończyć się do 
31 sierpnia 2025 r.

Choć przedsięwzięcie wpi-
suje się w szerszy nurt działań 
na rzecz odnawialnych źródeł 
energii, jego najważniejszy 
wymiar jest lokalny- to jeden 
z kluczowych elementów pla-
nu naprawczego Zakładu Ko-
munalnego w Wilczętach. Jed-
nostka ta od wielu lat mierzy 
się z poważnymi trudnościami 
finansowymi i organizacyjnymi. 
Dzięki inwestycji, oczyszczalnia 
ścieków, jako jeden z najbar-
dziej energochłonnych obiek-
tów w  gminie, będzie mogła 
istotnie zmniejszyć swoje kosz-
ty stałe, co ma szansę pozytyw-
nie wpłynąć na funkcjonowanie 
całego zakładu.

Inf. prasowa UG w Wilczętach

Wójt Gminy Wilczęta Marcin Krzyżanowski i wykonawca inwestycji 
– Marek Sowiński z Rejonowego Związku Spółek Wodnych Zakład 

Eksploatacji Systemów Melioracyjnych w Braniewie
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Wizualizacja stadionu w Wilczętach (grafika poglądowa)
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W tym roku ten dzień 
był wyjątkowo radosny 
i kolorowy. Dopisała 
nie tylko pogoda, ale 
i frekwencja wśród 
mieszkańców, a zwłaszcza 
rodzin z dziećmi. Nie 
zabrakło również stoisk 
promocyjnych różnych 
instytucji,  stowarzyszeń 
i służb mundurowych.

Oprócz wymienionych za-
prezentowali się także 
przedstawiciele Nad-

leśnictwa Orneta oraz Koła 
Gospodyń Wiejskich Słonecz-
ny Las z  Radziejewa. Dzień 
dziecka w Pieniężnie w ramach 
XXVII Warmińsko-Mazurskich 
Dni Rodziny w tym roku prze-
biegał pod nazwą „Zaloguj 
się do rodziny”  i  faktycznie 
zgodnie z hasłem, można było 
poczuć atmosferę rodzinnej 
zabawy, a  przede wszystkim 
wzajemnej obecności. Główną 
atrakcją okazała się przygoto-
wana na koniec niespodzianka 
w  postaci „PIANA PARTY” 
w  wykonaniu niezawodnych 
Strażaków z  Komendy Po-
wiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej z  Braniewa. Było 
to istne szaleństwo, a radość 
i  okrzyki zadowolenia dzieci 
niosły się echem jeszcze przez 
długi czas..

Organizatorzy wydarzenia, 
czyli Gmina Pieniężno oraz 
Szkoła Podstawowa w  Pie-
niężnie składają serdeczne 
podziękowania dla: Miejskie-
go Domu Kultury w Pienięż-
nie za poprowadzenie dnia 
dziecka i kreatywne warsztaty; 
Spółdzielni Socjalnej „Sąsie-
dzi” za nieocenioną pomoc 
w przygotowaniu sceny; Miej-
sko-Gminnemu Ośrodkowi 
Pomocy Społecznej za pomoc 
w  dekoracji, przygotowanie 
pysznej kawy i  rozdawaniu 
wody; Środowiskowemu Domu 
Samopomocy „Bajka” za nie-
spodziankę w  postaci lodów; 
Miejskiej Bibliotece w Pienięż-

nie za przygotowanie „czytania 
na polanie”; Komisji Rozwią-
zywania Problemów Alkoholo-
wych przy Urzędzie Miejskim 
za wsparcie; Fundacji Kreatyw-
nie za warsztaty i przepyszne 
gofry; Nadleśnictwu Orneta 
za wspaniałe stoisko pełne 
atrakcji; Wolontariuszkom 
z Koła Młodzież w Działaniu 
za aktywne uczestniczenie 
w  wydarzeniach i  malowanie 
buziek; OKTS Budom Orne-
ta za pokaz tenisa stołowego 
i możliwość gry; Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Pieniężnie 
za pokaz sprzętu strażackie-

go; Komendzie Powiatowej 
Państwowej  Straży Pożarnej 
w  Braniewie za przygotowa-
nie niespodzianki w  postaci 
aktywnej piany; Komendzie 
Powiatowej Policji w  Branie-
wie i  Posterunkowi Policji 
w  Pieniężnie za prezentację 
sprzętu oraz przygotowane 
atrakcje; 43 Batalionowi Obro-
ny Pogranicza z Braniewa za 
paintball i stoisko z pokazem 
sprzętu; WCR Elbląg za obec-
ność i  profesjonalne stoisko; 
Straży Granicznej w  Grze-
chotkach za stoisko promo-
cyjne i patrol z czworonogiem; 

Nauczycielom, Wychowawcom, 
Uczniom którzy pomagali przy 
organizacji i  przygotowaniu 
sportowych konkurencji; Pani 
Katarzynie Ogiela z dziećmi, 
które wykonały wzruszający 
i widowiskowy pokaz tanecz-
ny; Paniom z KGW Słoneczny 
Las z  Radziejewa za stoisko 
z pysznym ciastem; Dzieciom 
z Grodna, które przebywały go-
ścinnie w Pieniężnie za zapre-
zentowanie się na scenie oraz 
dzieciom klas 1-3, które pięk-
nie dla wszystkich zaśpiewały.

Inf. prasowa UM w Pieniężnie

W weekend 13-
14.06.2025 r. odbył się 
finał projektu „Wałsza 
łączy kultury : Spotkanie 
Polsko - Niemieckie”, 
dofinansowanego przez 
Samorząd Województwa 
w ramach konkursu WM 
dla WM!

W  Pieniężnie gościliśmy 
grupę mieszkańców 
partnerskiego miasta 

Lichtenau z  Niemiec, wraz 
z Panią Burmistrz Ute Dülfer. 
W piątek 13 czerwca br., nastą-
piło uroczyste powitanie gości, 
które zostało połączone z pre-
zentacją polskiej kultury i tra-
dycji. W sobotę uczestnicy wraz 
z Komitetem ds. partnerstwa 
odwiedzili miejscowość Le-
chowo, która jest nieodłącznym 
i bardzo istotnym elementem 
łączącym niemieckie Lichtenau 
i polske Pieniężno. Tam Nasza 
delegacja rozpoczęła dzień od 
zwiedzania Kościoła, wzięła 

udział w XIII Edycji Turnieju 
siatkówki Plażowej oraz miała 
możliwość spotkania z miesz-
kańcami. Nasi goście odwiedzili 
również miejsce, gdzie rośnie 
„drzewko”, które niegdyś zo-
stało posadzone w  dowód 
upamiętnienia dobrych relacji 
i współpracy. Następnie wzię-
li udział w rajdzie po Dolinie 
Wałszy, a na koniec odwiedzili 
Muzeum Misyjno-Etnograficz-
ne Księży Werbistów.

Te kilka dni było wspaniałą 
okazją do budowania między-

narodowych relacji, wymiany 
doświadczeń i wspólnego po-
znawania naszych tradycji .

Serdecznie dziękujemy Ko-
mitetowi Partnerstwa Pienięż-
no–Lichtenau, Mieszkańcom 
Lechowa oraz Stowarzyszeniu 
„Lechowianie”, pracownikom 
Urzędu Miejskiego, gminnych 
jednostek organizacyjnych oraz 
wszystkim gościom za zaanga-
żowanie, wsparcie i  wspólne 
tworzenie tej wyjątkowej at-
mosfery!

Inf. prasowa UM w Pieniężnie

Dzień dziecka w ramach XXVII Warmińsko-Mazurskich 
Dni Rodziny w Pieniężnie już za nami!

Inwestycja drogowa w Białczynie

Wystawa #StolenMemory w Pieniężnie

Finał projektu 
„Wałsza łączy kultury: Spotkanie Polsko - Niemieckie”

Z radością informujemy, że 
ruszyły prace przy długo 
wyczekiwanej moderniza-

cji układu drogowego na osie-
dlu w Białczynie. Już wkrótce 
mieszkańcy zyskają nowe, bez-
pieczne drogi oraz chodniki, 
które zdecydowanie poprawią 
komfort życia oraz estetykę 
całego otoczenia. Wykonawca 

ma zaledwie 6 tygodni na re-
alizację inwestycji, dlatego od 
samego początku obserwuje-
my intensywne tempo prac. To 
mocne wejście na plac budo-
wy pokazuje determinację, by 
zdążyć na czas i oddać miesz-
kańcom gotową infrastrukturę 
jak najszybciej.

Inf. prasowa UM w Pieniężnie

Mieszkańcy Białczyna zyskają nowe, bezpieczne drogi oraz chodniki
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Od 25 czerwca do 21 
lipca będzie można 
oglądać polsko-ukraińską 
wystawę #StolenMemory 
w Pieniężnie, zrealizowaną 
przez Arolsen Archives – 
Międzynarodowe Centrum 
Badań Prześladowań 
Nazistowskich.

Ekspozycja prezentuje histo-
rie ofiar obozów koncentra-
cyjnych i przedmioty zabra-

ne im w  chwili zatrzymania, 
a także zachęca do włączenia 
się w  poszukiwania rodzin, 
którym dziś zwracane są te 
ostatnie pamiątki po bliskich.

Wśród zachowanych przed-
miotów są obrączki ślubne, 
zegarki, długopisy czy portfe-
le ze zdjęciami. #StolenMe-
mory to kampania, której ce-
lem jest zwrot zachowanych 
z  czasu II wojny światowej 
depozytów. Od czasu roz-
poczęcia kampanii w 2016 r. 
odnaleziono już ponad tysiąc 
rodzin na całym świecie. Wy-
stawa nie jest jednak opowie-
ścią o zachowanych w archi-
wum przedmiotach. Pamiątki 
te stają się punktem wyjścia 
do odtworzenia historii ofiar 
nazistowskich prześladowań 
i przywracania pamięci o ich 
tragicznych losach.

Inf. prasowa UM w Pieniężnie

W tym dniu świetnie bawili się tak najmłodsi, jak i ci najstarsi

O zabawę w pianie zadbali strażacy
Na scenie pojawił się m.in. burmistrz Pieniężna 

Krzysztof Kisiel
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27 maja w Olsztynie 
w trakcie Gali wręczenia 
Wawrzynu – Literackiej 
Nagrody Warmii i Mazur 
za 2024 rok odbyło się 
uroczyste rozstrzygnięcie 
i podsumowanie konkursu 
pt. „Bibliotheca Bona”.

Jest to wyjątkowy tytuł i ol-
brzymie wyróżnienie, które 
przyznaje Dyrektor WBP 

w Olsztynie bibliotece, która 
osiągnęła najlepsze wyniki 
w danym roku kalendarzowym 
w  zakresie realizacji potrzeb 
czytelniczych, informacyjnych, 
edukacyjnych, kulturalnych 
i społecznych środowiska lo-
kalnego.

Z ogromnym wzruszeniem 
i  dumą pragniemy Państwa 
poinformować, że ten pre-
stiżowy tytuł przypadł Bi-
bliotece Publicznej Gminy 
Braniewo im. Marii Zienta-
ry-Malewskiej w  Lipowinie, 
która dzięki Dyrektor Joan-
nie Jankowskiej, wszystkim 
Współpracownikom, osobom 
wspierających wszelkie dzia-
łania, a także zaangażowanym 
opiekunom punktów biblio-
tecznych w Gminie Braniewo 

osiągnęła najwyższe podium 
w konkursie !

Biblioteka wyróżniła się 
znakomitymi wynikami, które 
obejmują wysoką liczbę wypo-
życzeń, aktywne uczestnictwo 
czytelników w  wydarzeniach 
kulturalnych i  edukacyjnych, 
a  także skuteczne działania 
promujące czytelnictwo w lo-
kalnej społeczności. Dzięki 

tym osiągnięciom, biblioteka 
zyskała uznanie w  całym re-
gionie. 

To efekt ciężkiej pracy, de-
terminacji w działaniu i chę-
ci współpracy!

Wydarzenie przyciągnęło 
wielu miłośników literatury 
i  kultury regionu! Uświet-
nieniem tegorocznej Gali 
był występ Mary Rumi, a tak-

że pokaz spotu promujące-
go nasz region! Dodatkowo 
warto podkreślić, że nasza 
Gmina zajmuje drugą lokatę 
w Województwie Warmińsko-
-Mazurskim pod względem 
ilości punktów bibliotecz-
nych. Coś niesamowitego! 
Gratulujemy i gorące brawa 
dla Was!

Inf. prasowa UG w Braniewie

7 czerwca miejscowość 
Szyleny tętniły 
aktywnością fizyczną, a to 
za sprawą, że na boisku 
orlik przy Szkole Filialnej 
w Szylenach, został 
zorganizowany XI. Turniej 
Piłki Nożnej o Puchar 
Wójta Gminy Braniewo.

Warunki pogodowe były 
wręcz idealne do roz-
grywek, było bardzo 

słonecznie, miło i  zacię-
cie. Punktualnie o  godzinie 
9:00 Wójt Gminy Branie-
wo wspólnie z  Inspektor 
ds. OC, ZK, OSP Urzędu 
Gminy Braniewo Eugeniu-
szem Broniszewskim oraz 
z  animatorem sportu Tade-
uszem Maziukiem oficjalnie 
przywitali wszystkich graczy 
biorących udział w turnieju, 
życząc im uczciwej rywaliza-
cji, fair play oraz wspaniałej 
zabawy. Łącznie w  turnieju 
wzięło udział rekordowo 13 
drużyn. Zwycięzcy tegorocz-
nego turnieju zostali nagro-
dzeni pucharami, dyplomami 
oraz piłkami, które ufundował 
i wręczył Wójt Gminy Branie-
wo Jakub Bornus.

W trakcie turnieju wszyscy 
mogli zjeść pyszną zupę re-
generacyjną przygotowaną 
przez kucharki ze Szkoły 
Filialnej w  Szylenach. Bar-

dzo dziękujemy.Dziękuje-
my wszystkim graczom za 

uczestnictwo i do zobaczenia 
za rok na XII. Edycji.

Wyniki XI. Turnieju Piłki 
Nożnej o Puchar Wójta 
Gminy Braniewo:
1. Frombork
2. Maciejewo
3. Lipowina
4. Braniewo
Pozostałe drużyny otrzymały pamiątkowe 
dyplomy oraz piłkę. Były to: Szyleny 
Osada, Szyleny, Nowa Pasłęka, Młoteczno, 
Bemowizna, Glinka, Brzeszczyny, Rudy 
103, Rudłowo.
Nagrody indywidualne 
dla zawodników:
Najlepszy bramkarz – Sznaza 
(Frombork)
Król strzelców turnieju – Szpa-
kowski (Frombork)
Najlepszy zawodnik turnieju – 
Łabedzki (Frombork)

Inf. prasowa UG w Braniewie

Biblioteka z Lipowiny najlepsza w regionie! 
„Bibliotheca Bona 2024” dla Gminy Braniewo

Piłka nożna: rekordowa frekwencja i gorąca rywalizacja

Forum Sołtysów na Warmii 
i Mazurach

3 czerwca w Olszynie 
w Hali Urania odbyło 
się coroczne wydarzenie 
zorganizowane przez 
Marszałka Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego 
– Samorządowe Forum 
Sołtysów na Warmii 
i Mazurach.

Forum zgromadziło wie-
lu sołtysów oraz włodarzy 
z całego regionu. Ważnym 

punktem programu było wrę-
czenie wyróżnień Sołtysom 
za zaangażowanie i  pracę na 
rzecz społeczności lokalnych. 
To ważne wyróżnienie trafiło 
do jednego z  przedstawicieli 
Gminy Braniewo – sołtysa So-
łectwa Jarocin Sergiusza Kali-
szuka.

Oprócz wręczenia wyróżnień 
dla Sołtysów, odbył się także 
panel dyskusyjny, możliwość 
spróbowania regionalnych 
potraw przygotowanych przez 
lokalne Koła Gospodyń Wiej-
skich oraz koncert zespołu 
Poparzeni Kawą Trzy.

Uznanie ze strony władz 
województwa potwierdza, że 
praca, zaangażowanie i pasja 
przynoszą realne efekty dla 
naszej społeczności. Dzięku-
jemy wszystkim Sołtysom za 
trud, poświęcenie oraz konse-
kwentne dążenie do rozwoju 
Gminy Braniewo.

Inf. prasowa UG w Braniewie

Silną delegację Gminy Braniewo na 
Samorządowym Forum Sołtysów na 
Warmii i Mazurach reprezentowali: 
Sergiusz Kaliszuk – Sołtys Sołectwa 
Jarocin, Robert Kaliski – Sołtys Sołectwa 
Bemowizna, Łukasz Galiński – Sołtys 
Sołectwa Krasnolipie, Iwona Błażejew-
ska – Sołtys Sołectwa Lipowina, Danuta 
Borecka – Sołtys Sołectwa Podleśne, 
Kinga Luniak – Sołtys Sołectwa Rogity, 
Iza Marciniak – Sołtys Sołectwa Rudłowo, 
Izabela Jurgielewicz – Sołtys Sołectwa 
Stępień, Adrian Sztylc – Sołtys Sołectwa 
Szyleny, Teresa Dzieruk – Sołtys Sołectwa 
Zakrzewiec, Marian Skrzypiec – Sołtys 
Sołectwa Zawierz, Andrzej Jarzębski – 
Sołtys Sołectwa Żelazna Góra, Stanisław 
Żołędziewski – Przewodniczący Rady 
Gminy Braniewo, pracownicy Urzędu 
Gminy Braniewo: Barbara Jerunowicz, 
Renata Kozińska oraz Adrian Jarzębski.

Delegacja Gminy Braniewo przed wyjazdem na Samorządowe 
Forum Sołtysów Województwa Warmińsko-Mazurskiego
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Nagrodę odebrała Joanna Jankowska, dyrektor Biblioteki Publicznej Gminy Braniewo 
im. Marii Zientary-Malewskiej w Lipowinie
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Wydarzenie zgromadziło liderów lokalnych społeczności 
z całego województwa

Uhonorowani sołtysi odebrali dyplomy podczas uroczystej gali

Wydarzenie cieszyło się dużym zainteresowaniem i przyciągnęło wiele drużyn z regionu.

Turniej odbył się pod patronatem Gminy Braniewo, uroczyście 
otworzył go wójt Jakub Bornus
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